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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 
Készült Vanyarc Község Önkormányzat Képviselő-testületének 2010. december 15.-én 
megtartott közmeghallgatásról. 
 
Jelen vannak: Hrncsjár Mihályné polgármester 
 Cselovszki László képviselő 
 Ivánszki Miklósné képviselő 
 Komjáthi Gábor képviselő 
 Kollár András képviselő 
 Kökényné Hipszki Judit képviselő 
 Katymári László képviselő 
                        Várnai Ildikó jegyző 
                        Duhonyi József alpolgármester 
 
A közmeghallgatáson megjelentek: 12 fő állampolgár. 
 
Hrncsjár Mihályné polgármester köszönti a megjelenteket. Külön köszönti a Zagyvavölgyi 
Vízgazdálkodási Társulat képviseletében megjelent Frisch Oszkár Urat, aki reményei szerint, 
kimerítő válaszokat fog adni a lakosság részéről felmerülő kérdésekre. 
Köszönetét fejezi ki mindazoknak, akik a téli időjárási viszonyok ellenére mégis megtisztelték 
jelenlétükkel a közmeghallgatás fórumát, ahol a választópolgárok, és a helyben érdekelt 
szervezetek képviselői közérdekű kérdést és javaslatot tehetnek. 
Ezek után átadta a szót a jelenlévőknek. 
 
Fehér Mihály: Nagyon sajnálatosnak tartom, hogy ennyire kevesen jöttünk össze. Lehet, 
hogy segítene a hozzáálláson, ha még szélesebb körben hirdetnék meg a közmeghallgatás 
időpontját. Szinte minden házban van már internet. Egy kör email küldésével, talán többen 
értesülnének a lehetőségről. 
 
Karaba János: Az ÉMÁSZ felé kellene egy határozottabb jelzéssel élni a közvilágítás miatt. 
Én tudom, hogy előfordulhatnak meghibásodások, de az nem állapot, hogy gyakran 
hónapokig kell várni, amíg végre megjavítják, és ez alatt egyáltalán nincs közvilágítás az 
adott területen. 
Amikor végre megérkeznek a szakembereik, igazán végig vizsgálhatnák a meglévő rendszert, 
és kiküszöbölhetnék a meghibásodás lehetőségét. Ne kelljen minden alkalommal külön szólni, 
aztán meg várakozni, mire végre újra megjelennek. 
 
Herczeg Károly: Az iskola előtti nagy kanyarban folyamatosan szivárog a víz valahonnan. 
Valószínűleg csőtörés, vagy csőrepedés miatt. Az elfolyt vizet az önkormányzatnak kell majd 
kifizetni. Nem értem, hogy miért nem csinálják meg? 
 
Hugyecz Mihály: Elsősorban A ZAVIT képviselőjének címezném a kérdésemet! A falu két 
bevezetőpontján áldatlan állapotok vannak, az úton keresztben hömpölygő vízátfolyás miatt. 
Kívánnak-e, vagy tudnak-e ezekkel valamit csinálni? 
 
Apkó András: Tudom, hogy új szolgáltató van a szemétszállítás elvégzésére, de miért nem 
megoldható a közterületen elhelyezett hulladékgyűjtők ürítése? A foci pályánál elhelyezett 
szemetes hordót hónapok óta nem vitték el. 
 



- 3 - 

Duhonyi József: Fel kell hívni a szolgáltató figyelmét ezekre a dolgokra. A focipálya melletti 
hordót évente egyszer el kell szállítatni velük. Nagyon körülményes, hogy a közhasznú 
munkásokkal tisztíttassuk ki. 
 
Karaba János: A járdák nagyon síkosak, és balesetveszélyesek. Tudom, hogy a sózás nem 
megoldás, de kellene találni valami környezetbarát szóróanyagot, mielőtt valami baj történik. 
 
Duhonyi József: Minden nap szórjuk a gyalogjárdákat. Az tény, hogy folyamatosan esik a hó, 
és így előfordulhat, hogy valahová még nem jutottunk el. 
 
Herczeg Károly. Ezúton szeretném elmondani, hogy a honlapunk nagyon sokat fejlődött. 
Egyre több friss információ található rajta. Természetesen lehetne még jobbá tenni. 
 
Hrncsjár Mihályné: Amíg gondolkodnak a jelenlévők a további kérdéseiken, addig szólnék 
néhány szót az elmúlt időszakról, és a jövőbeni terveinkről. 
A magam részéről nagy eredménynek tartom, hogy a 2010. esztendőben még nem 
kényszerültünk működési hitel felvételére. Bár az eredeti költségvetés már hiánnyal indult, de 
rendkívül szoros, takarékos gazdálkodással sikerült átvészelni ezt az évet. A jövő évben 
erőteljesen csökkennek a központi forrásból jövő bevételeink. Számításaink szerint, minimum 
10%-kal. Nem látjuk még, hogy hogyan tudjuk majd hitel felvétel nélkül működtetni és 
fenntartani az intézményeinket, illetve ellátni az Önkormányzat kötelező feladatait. 
Természetesen fejleszteni, bővíteni is szeretnénk sok mindent. A közelmúltban kellett 
tájékoztatást adnunk arról, hogy a 2011. évben mire szeretnénk pályázatot benyújtani. 
Felhívták a figyelmünket, hogy csak olyan célokat jelöljünk, meg amit biztosan meg tudunk 
valósítani.  
Többek között a meglévő szálláshelyünkre a fűtés bevezetésére, a Tabán utcai vízelvezető 
árok mederburkolására, az Ifjúság út felújítására, és természetesen a csatornázás, illetve a 
szennyvízkezelés megoldására szeretnénk különösen nagy hangsúlyt fektetni. Pályázati 
célként is ezeket jelöltük meg. 
Levélben kerestük meg a térség országgyűlési képviselőjét, Becsó Zsolt Urat, és segítségét 
kértük a közutak katasztrofális állapota miatt, és a szennyvízproblémánk megoldásához is. 
Hiszen ennek a két kérdésnek a megoldása a legfontosabb. Válaszlevelében együttérzéséről 
biztosított minket, és türelmet kért.  
Az utak rossz állapotának kérdésében a levélíráson kívül, egyelőre más lehetőséget nem 
látunk. A környező települések ugyanezen gonddal küzdenek.  
A múlt héten volt egy tájékoztató jellegű beszélgetésünk például az egyéni szennyvíztisztító 
berendezésekkel kapcsolatosan. Nem gondolom, hogy ez lenne az optimális megoldás, de a 
jelenlegi helyzetnél már minden csak jobb lehet. Remélem sikerül megnéznünk, egy 
Szlovákiában most átadásra került szennyvíztisztító telepet. Amennyiben jók az ott élők 
tapasztalatai, úgy egy szennyvíztisztító telep építése elől sem zárkózunk el.  
 
Cselovszki László: Nem biztos, hogy az egyéni víztisztítók megoldást jelentenének. 
Nemrégiben voltunk a Környezetvédelmi Minisztériumban. Ez idáig, szinte mindenütt a 
csatornarendszer kiépítésében gondolkoztak. Ez egy rendkívül drága megoldás. Eddig volt rá 
EU-s támogatás, de a közműfejlesztési hozzájárulások befizetése alól a lakosokat nem tudjuk 
mentesíteni, és kérdés, hogy mennyit bírnak elviselni az itt élők. Láttunk arra példát, hogy egy 
Önkormányzat csődhelyzetbe került a csatorna kivitelezésre felvett vállalhatatlan hitel 
felvétele miatt. Nem szeretnénk ebbe a hibába esni, viszont mindenképpen kell megoldást 
találni. 
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Apkó András: Ha a ráhordásos rendszert választjuk, akkor ugyanúgy a patakba engedik a 
szennyvizet, hiszen az elszállításért fizetni kell. 
 
Cselovszki László: Miért hisszük azt, hogy Magyarországon nem válhat be a ráhordásos 
módszer? Szlovákiában ez igenis jól működik. 
Mi most vitatkozhatunk bármiről, akkor is az lesz a döntő, hogy mihez kapunk támogatást, és 
mihez kapunk engedélyt. 
 
Kollár András: A szlovák technológiáról még nincsenek tapasztalataink. Talán most készül 
el egy szennyvíztisztító telep. Meg kell nézni, hogyan válik be. 
2008.-ban elkészült a településünk szennyvízkezelési programja. Nagyon sok illetékest 
kértem már, hogy mondják el, hogy miféle megoldást választhatunk, és egyáltalán mit 
tehetünk. Semmiféle javaslat, vagy konkrétum nem hangzott még el. A felügyeleti szervek 
egyszerűen nem hajlandóak tudomásul venni, hogy a jelenlegi helyzetnél, minden más 
megoldás, csak jobb lehet. 
Tény, hogy a legdrágább megoldás a csatornázás, és egyáltalán nem biztos, hogy az itt élő 
emberek ezt meg tudják fizetni. 
A ráhordásos rendszer egyszeri beruházási költsége is igen magas, és a szakma sem 
támogatja, pedig a nyugati országokban is sok helyen jól működik. 
Az egyedi szennyvíztisztítást a magam részéről sem javaslom. Állítólag ez évi 10.000 forint 
többletköltség, de erre nem láttam még jól működő példát. Ezt a megoldást a szakhatóságok 
sem támogatják. Meg kell keresni mindenfajta szennyvízkezelő rendszert, és megoldást. 
Talán Szlovákiában működik többféle is a gyakorlatban. Ezután kell választanunk a 
lehetséges megoldások közül. 
 
Herczeg Károly: Szerintem elsősorban a fejekben kellene rendet tenni. Sokan azok közül, 
akik a patakba engedik a szennyvizet, minden további nélkül ki tudnák fizetni a szippantás 
árát. Eszükbe sem jut, hogy legalább elszégyelljék magukat. Ez szemlélet dolga. A ráhordásos 
rendszer nem fogja rákényszeríteni az embereket, hogy elszállíttassák a szennyvizet. A 
csatorna azért végleges megoldás, mert ott nincs mérlegelési lehetőség. Ami víz kifolyik a 
csapból, az a csatornába kerül. Ki kell fizetni ha, akarja, ha nem. 
 
Hugyecz Mihály: Van bármiféle információnk arra vonatkozóan, hogy mennyi lenne a 
közműfejlesztési hozzájárulás? 
 
Cselovszki László: Konkrét számot nem tudok mondani, de az biztos, hogy több százezer 
forint. 
Szerintem ki kellene vetni a talajterhelési bírságot. Nem leszünk népszerűek, de aki nem 
szippantat az fizessen. Egyszerűen nem lehet tovább elnézni, hogy a vízelvezető árkokban, 
folyik a szennyvíz. 
 
Kökényné Hipszki Judit: Ezen a településen kevesen laknak. Egyszerűen nem éri meg a 
csatorna beruházás. Nem tudom elképzelni, hogy önállóan benyújtott pályázatra támogatást 
kapjunk. 
 
Cselovszki László: Én a ráhordásos rendszer kiépítését támogatom, és kizárólag a bekerülési 
költség miatt. 
 
Tiszovszki István: Az ivóvíz áremelkedésével is számolni kell. A mért vízfogyasztás 
csökken, és ennek is van árfelhajtó hatása. A kisfogyasztókra osztják le az elfolyásokat is. 
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Cselovszki László: A vízdíj ára a következő évben nem emelkedik, mert úgy döntöttünk, 
hogy szolgáltatót váltunk. Mivel az új szolgáltató nagyobb területen, illetve több településen 
végzi a tevékenységét, így ennek árcsökkentő hatása van. 
Ha már ez a kérdés felvetődött, itt szeretném megragadni az alkalmat, hogy elmondjam. A 
Vanyarci Vízmű, tehát a tározó és a technika, a Vanyarci Önkormányzat tulajdonát képezi. 
Csak üzemeltetésre adtuk át annak idején. 
Azért tartottam fontosnak ezt elmondani, mert hallottam olyan hangokat képviselő társunk 
részéről elhangzani, hogy az Önkormányzat eladta mindenét. A gázvagyon értékesítésén túl, 
itt semmit nem adtunk el, kivéve néhány építési telket. 
 
Fehér Mihály: A csatornára visszatérve, szerintem le lehetne zárni ezt a témát, mert amíg 
nincs pályázati lehetőség, addig úgysincs miről beszélni. 
 
Hrncsjár Mihályné: Azt azért még tájékoztatásul elmondom, hogy Szirákon a lakossági 
hozzájárulás tervezett mértéke 280.000. forint. 
Más témára áttérve, néhány szó az örök problémáról, a kóbor ebekről. 
Nincs 3 hete, hogy újra felkértük a Váci Suttogó Kutyamenhely munkatársait, gyűjtsék össze 
településünkön, az utcán felügyelet nélkül kóborló ebeket.  
Senki nem tudott az érkezésükről, mégis összesen egy kutyát találtak. Az összes többi eb, 
azonnal beszaladt annak a háznak az udvarára, ahol lakik. Tehát Vanyarcon nincsenek kóbor 
kutyák, csak felelőtlen kutyatartók, akik nem tartják bezárva az ebeket, hanem hagyják 
szabadon, az utcákon garázdálkodni. 
 
Herczeg Károly: Már máskor is voltak itt a menhely munkatársai, akkor kettő kutyát vittek 
el, akik közül másnap az egyiket vissza is hozta a gazdája. Az Önkormányzat sok tízezer 
forintot fizetett az elszállításáért, de a gazdájának ingyen adták vissza. 
 
Apkó András: Meg kellene szabni, hogy egy háztartásban hány kutyát lehet tartani, és aki ezt 
megszegi, az súlyos bírságot fizessen. 
 
Kökényné Hipszki Judit: Szerintem a kutyabegyűjtőket este10 óra utánra kellene idehívni. 
Biztos, hogy találnának rengeteg gazdátlan ebet. 
 
Hrncsjár Mihályné: Amennyiben nincs több hozzászólás, úgy átadom a szót Frisch Oszkár 
Úrnak, a ZAVIT képviseletében. 
 
Frisch Oszkár: Tisztelettel köszöntök minden megjelentet, és igyekszem válaszolni minden 
felmerülő kérdésre a ZAVIT jövőben működésével kapcsolatban. Előre bocsátanám, hogy 
tudom, hogy mi vagyunk azok, akiket mindenki utál, hiszen pénzt szedünk be, és ugyanakkor 
nem látnak eredményeket. 
Sokan kérdezik tőlünk, hogy miért nem teszünk valamit azoknak a vízelvezető árkoknak a 
tisztítása érdekében, amiket a gazdálkodók beszántottak? Hát azért, mert a terület nem a 
miénk! A természetes vízfolyásokért, mint például a Vanyarc patak, mi vagyunk a felelősek. 
Ennek tisztántartása, a benőtt növényzet folyamatos eltávolítása hamarosan megkezdődik, 
amint az időjárás lehetővé teszi, hogy elinduljanak a munkálatok. 
Az elmúlt 5-10 évben rendkívül alacsony volt a társulat finanszírozottsága. 2004 óta a cég 
felszámolás alatt állt. Ebből a helyzetből, most sikerült kimásznunk. Ennek többen nem 
örülnek, mert küldjük a csekkeket, pedig ez, az Önök érdekében történik. Ahol nem jött létre 
Vízgazdálkodási Társulat, ott az állam látja el ezeket a feladatokat, és az legalább tízszer 
ennyibe kerül 
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2011.-től indul egy újfajta közfoglalkoztatási program, és ennek keretében és segítségével 
hamarosan neki tudunk látni a Vanyarc patak kitakarításának. A feladat ellátására tudnánk 
szerződést kötni az Önök önkormányzatával. Legalább 5 emberre lenne szükség, és ha beválik 
ez a típusú foglalkoztatás, akkor ez akár 11 fő foglalkoztatását is eredményezheti. Az a cél, 
hogy a kitakarított részeket ne hagyjuk újra elhanyagolódni, és úgynevezett mederőröket 
alkalmazzunk, akik folyamatosan tisztán tartják, az adott mederszakaszt. 
 
Tiszovszki István: Nyár végén felröppent egy hír, miszerint valamennyi vízgazdálkodási 
társulatot felszámolnak. Ezek szerint ez nem igaz? 
 
Frisch Oszkár: Nem igaz a hír, bár magam is hallottam. Ez tipikusan az a helyzet, amikor a 
politika beteszi a lábát a szakmába. A választások során kellett a népszerűség, és valóban 
arról volt szó, hogy megszüntetnek minket. Hiszen sokan lázadnak azok közül, akiket 
fizetésre kötelezünk. Azt gondolják, hogy minek fizessek akkor, ha körülöttem nincs víz. 
Aztán valaki végre elkezdett számolni, és most úgy néz ki, hogy támogatnak minket. 
 
Fehér Mihály: Szerintem sokat segítene a fizetési hajlandóságon, ha végre csinálnának 
valamit. Tudom, hogy ez nem az Ön hibája, de az elmúlt 6 évben semmit nem csináltak, csak 
egy ügyvédi iroda hajtotta be rajtunk a befizetéseket. 
 
Frisch Oszkár: Sok mindenben igaza van, és remélem, hogy ezentúl ez másképp lesz. A 
fenntartási költségeink minimálisak. Az irodánk összesen 9 négyzetméter, és 2 fős 
apparátussal dolgozunk. Nem egyszerű a munkánk, hiszen a magyar jogszabályok olyanok, 
hogy vízjogi létesítési engedély nélkül semmihez sem nyúlhatunk. 
 
Tiszovszki István: A „nagyok” például az Ipoly Erdő, mennyivel járulnak hozzá? 
 
Frisch Oszkár: Mindannyian fizetnek. Velük semmi baj nincs, inkább azokkal a 
„földbirtokosokkal” akik felvásároltak sok-sok hektárnyi földet. 
 
Márton Bálint: A saját földemen kitakaríthatom-e a patak medret, anélkül, hogy 
megbüntetnének? 
 
Frisch Oszkár: Javaslom, hogy inkább hívjon minket. Kimegyünk, és megnézzük. 
 
Kollár András: Kié lesz az a faanyag, amit kivágnak a mederből? 
 
Frisch Oszkár: Amennyiben az Önkormányzat igényt tart rá, akkor az Önkormányzaté! 
 
Kollár András: Ki fog dönteni arról, hogy mely feladatok, milyen sorrendben kerülnek 
elvégzésre? 
 
Frisch Oszkár: Az állam adja a pénzt, tehát az állam határozza meg a feladatokat. 
 
Katymári László: A közutasokkal évek óta levelezésben állok. Ürmös Ákos többször 
valótlant állított, az ombudsmani vizsgálat során. Ezt az Ombudsman is megállapította. 
Ürmös Ákos egyszerűen nem alkalmas a feladata ellátására. Bár bizonyítani nem tudom, de 
azt hallottam, hogy a munkák elvégzése során az aszfaltot feketén eladják. 
 



- 7 - 

Herczeg Károly: Egyedül nem fogjuk tudni megoldani ezt a problémát. Évek óta írunk, 
kérünk, fordulunk mindenhová. Nem tudunk összefogni a környező Önkormányzatokkal. 
Megy a személyeskedés. Képviselő Úr is személyeskedik. Ha valakit lopással vádol, akkor 
forduljon a Számvevő székhez, vagy a rendőrséghez, de ne személyeskedjen. 
 
Hugyecz Mihály: A főutak kinek a kezelésében vannak? 
 
Hrncsjár Mihályné: Ezek nem Önkormányzati utak. Nem tudunk tenni semmit, azon kívül, 
hogy leveleket írunk. 
 
Duhonyi József: Ha kibetonozunk egy életveszélyes kátyút, még meg is büntethetnek. 
 
Kollár András: Katymári képviselő Úr a személyemet támadta, már többször. Azt állította, 
hogy nem veszem komolyan az utjaink állapotát, mert összefonódás van köztem és a 
közutasok között. Ezt a kijelentését felháborítónak tartom, és ezúton is ki kérem magamnak. 
Évek óta próbálok valamit elérni ebben a kérdésben. Legutóbb azt a felvilágosítást kaptam, 
hogy 1 méter árok ásása nem sok, de még ennyire sem kaptak pénzt. 
 
Vravuska Józsefné: Én rengeteget utazom, és szomorúan tapasztalom, hogy ez nem helyi 
jelenség. Az utak állapota mindenütt katasztrofális. Szerintem ez 10-12 évig ilyen is marad, 
mert egyszerűen nincs pénz. 
Nekem is van sok ötletem, ami mind, nagyon hasznos lenne. Például kicsi a Művelődési Ház 
színpada. Nincs pénz arra, hogy újat építsünk.  
 
Hrncsjár Mihályné: Azt hiszem, az a legegyszerűbb, ha felolvasom a megjelenteknek Becsó 
Zsolt Országgyűlési Képviselő Úrnak küldött levelünket, és az arra ékezett választ. 
 
Tisztelt Képviselő Úr! 
 

Mint Vanyarc Község új polgármestere, és a térség szülötte, fordulok Önhöz 
segítséget kérve. 
Akár Vanyarc Községet, akár a környező településeket látva, aki csak erre jár, 
elismerően nyilatkozik arról a gyönyörű természeti környezetről, amiben élünk, és az 
itt élő emberek szorgalma és életvitele is példaszerű. 
Ezek a falvak, azonban hamarosan elnéptelenednek, ha csörgősen nem találunk közös 
megoldást a legégetőbb problémákra. 
Az első, és legfontosabb az utak állapotának katasztrofális helyzete. Mindaddig, amíg 
a Pest megye táblát átlépve Nógrád megyéhez érve, olyan érzésünk van, hogy egy 
másik világba érkeztünk, nincs remény arra, hogy ebbe a térségbe üzleti befektetőket 
találjunk, munkahelyeket akarjunk teremteni, vagy legalább lehetőséget arra, hogy az 
itt élők akár más fejlettebb régiókba egyáltalán el tudjanak járni, dolgozni. Az utak oly 
mértékű, és olyan számú kátyúkkal, gödrökkel, egyik folt a másik hátán látvánnyal 
fogadnak, hogy még azt is többször meg kell gondolnom, kit merjek egyáltalán 
meghívni egy beszélgetésre, tárgyalásra, a polgármesteri hivatalba. 
A másik óriási gondunk, a szennyvíz elhelyezésének, és elvezetésének megoldása. 
Olyan domborzati viszonyokkal rendelkezik Vanyarc és környéke, hogy műszakilag is 
nehéz megfelelő megoldást találni, nemhogy ennek a kivitelezéséhez szükséges anyagi 
forrást. Addig azonban, semmiféle komolyabb fejlesztésről nem tudunk még álmodni 
sem, amíg nem tudunk lehetőséget biztosítani egy esetleges befektetőnek arra, hogy 
hová teheti majd a keletkező szennyvizét. 
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Hiába gondolkodunk turisztikai fejlesztésekben, vagy keresünk bármiféle kiutat, hogy 
megmaradhassanak ezek a gyönyörű települések, ha ezekben a dolgokban nem 
találunk kiutat, nem fogjuk tudni megállítani ezeknek a falvaknak a fokozatos 
eltűnését. 
Tisztelettel kérem, segítsen megoldást találni, vagy legalább, legyen segítségünkre 
abban, hogy megtalálhassuk azokat a lehetőségeket, hogy merre induljunk tovább. 
 
Vanyarc, 2010. november 16.     
 
                                                         Tisztelettel 
 
                                                                                      Hrncsjár Mihályné 
                                                                                          polgármester 

 
Tisztelt Polgármester Asszony! 
 
Kérésük és gondjaik listája természetesen eljutott hozzám, így örömmel konstatálom, hogy 
Ön és az Ön által vezetett településen élők is élénk figyelemmel kísérik a közügyeket. Nem 
közömbösek a saját szűkebb pátriájuk – most is jelzett – gondjaival és problémáival szemben 
sem. 
Magam is jól ismerem a szívemnek oly kedves település, Vanyarc infrastrukturális gondjait, 
hiszen rendszeresen járva a területen az elmúlt ciklusban is számtalanszor emeltem fel 
ellenzéki szavam az itt élők érdekében. Természetesen a jövőben is immár a kormányzati 
oldal politikusaként. 
Azt is nagyon jól tudom, hogy a Vanyarciak is megértően belátják, hogy a leváltott szocialista 
kormány által elherdált százmilliárdok jelenlegi hiánya, a gazdasági, valamint pénzügyi 
válság, és nem utolsó sorban az idei természeti katasztrófasorozat óriási terheket rónak 
hazánk, ezen belül a nógrádi önkormányzatok költségvetésére. Ennek ellenére én a magam 
részéről minden lehetőséget meg fogok ragadni annak érdekében, hogy közútjaik 
katasztrofális állapota és a szennyvízgondok mielőbb elmozdulhassanak a holtpontról. 
Ezúton is kérem Tisztelt Polgármester asszony, hogy maradjunk kapcsolatban, ugyanakkor a 
környező településekkel karöltve kísérjék figyelemmel a pályázati lehetőségeket, melyek 
megoldást kínálhatnak a térség legégetőbb gondjainak finanszírozására. 
 
Salgótarján, 2010. december 3. 
 
                                                                           Tisztelettel: 
 
                                                                                                             Becsó Zsolt 
                                                                                                  Országgyűlési képviselő 
                                                                                       A Nógrád Megyei Közgyűlés elnöke. 
 
 
 
Cselovszki László: Azért volt fontos felolvasni ezt a levélváltást, hogy a jelenlévők is 
érzékeljék, hogy minden lehetséges eszközt megragadunk. 
Ezen a közmeghallgatáson például a patakmeder tisztítással teremtettünk 5 munkahelyet, ami 
később még bővülhet is, és még fát is tudunk majd osztani a rászorulók között. A 
Polgármester Asszony pedig nem veri a mellét, hogy ezt most Ő elintézte. 
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Hrncsjár Mihályné: A magam részéről mindenkinek köszönöm, hogy megtiszteltek 
jelenlétükkel. Remélem sikerült minden felvetésre válaszolnom, és természetesen a felmerült 
problémák megoldására még fokozottabb figyelmet fogunk fordítani. 
Mindenkit arra bíztatok, hogy figyeljék folyamatosan a honlapunkon megjelenő híreket. 
 
Mivel több hozzászólás nincs, köszönöm a részvételt, mindenkinek boldog ünnepeket 
kívánok. 
 
 

 
 

k.m.f. 
 
 
 
 Hrncsjár Mihályné Várnai Ildikó 
 polgármester jegyző 
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Cselovszki László     Kökényné Hipszki Judit 
    képviselő                  képviselő 


